



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي  
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

## Central Bank of the UAE hosts its 1<sup>st</sup> Board of Directors Meeting for 2020

United Arab Emirates, Abu Dhabi  
Tuesday, 4<sup>th</sup> February 2020:

The Board of Directors of the Central Bank of the UAE (CBUAE), held their first meeting this year on Thursday 30<sup>th</sup> January 2020. The meeting hosted at CBUAE Head Office, took place under the chairmanship of H.E. Hareb Masood Al Darmaki, the Chairman of the Board.

The meeting was attended by H. E. Abdulrahman Saleh Al Saleh, Deputy Chairman of the Board and H. E. Mubarak Rashed Al Mansoori, the Governor, and Board members including: Their Excellencies Younis Haji Al Khoori, Khaled Mohammed Salem Balama, Khalid Ahmad Al Tayer and Ali Mohammed Al Madawi Al Remeithi, Saif Hadeb Al Shamsi, Deputy Governor and a group of senior CBUAE employees.

The Board commenced its meeting by discussing a presentation from the Monetary Management Department on the newly proposed Dirham Monetary Framework (inclusive of the Guidance Manual of the Monetary Bills Program); and Board directed to implement the new framework as per the timeline approved in the roadmap and establish necessary steps to be followed to announce its implementation to the participants in the domestic market.

## مجلس إدارة المصرف المركزي يعقد اجتماعه الأول لسنة 2020

الإمارات العربية المتحدة، أبوظبي،  
الثلاثاء الموافق 4 فبراير 2020:

عقدَ مجلس إدارة المصرف المركزي اجتماعه الأول لسنة 2020 صباح يوم الخميس الموافق 30 يناير 2020 في مقر المصرف المركزي أبوظبي، برئاسة معالي حارب مسعود الدرهمي، رئيس مجلس الإدارة.

وحضر الاجتماع معالي عبد الرحمن صالح آل صالح، نائب رئيس مجلس الإدارة، ومعالي مبارك راشد المنصوري، المحافظ، وأصحاب السعادة أعضاء مجلس الإدارة: يونس حاجي الخوري، خالد محمد سالم بالعمي وخالد أحمد الطاير وعلي محمد الداوي الرميثي، كما حضر الاجتماع سعادة سيف هادف الشامسي، نائب المحافظ ومجموعة من كبار موظفي المصرف المركزي.

بدأ المجلس اجتماعه بمناقشة العرض المقدم من قبل الفريق المختص من دائرة العمليات والسياسة النقدية بشأن الإطار الجديد للعمليات النقدية بالدرهم (بما في ذلك الدليل التوجيهي لبرنامج الأذونات النقدية)، ووجه المجلس بتطبيق وتنفيذ الإطار الجديد وفقاً للجدول الزمني المعتمد في خارطة الطريق ووضع الخطوات اللازمة اتباعها للإعلان عن تطبيق الإطار الجديد لمتعاملي السوق المحلي.



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي  
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

The Board also reviewed applications submitted by some financial institutions, and granted approvals to applications that met their respective requirements.

واستعرض المجلس الطلبات المقدمة من بعض المؤسسات الماليّة العاملة في الدولة، ووافق على الطلبات المستكملة للشروط حسب القانون والأنظمة المعمول بها والخاصّة بكل نشاط على حده.

The Board also discussed two regulations presented by the Regulatory Development Division of the Banking Supervision Department namely; the Loan Based Crowdfunding Regulation and major Acquisitions Regulation which the Board approved the new Regulations for issuance and publication in the Official Gazette.

كما ناقش المجلس نظامين جديدين مقدمين من قبل إدارة تطوير الأنظمة الرقابية بدائرة الرقابة على البنوك وهما نظام التمويل الجماعي القائم على القروض ونظام عمليات الاستحواذ الكبرى واللذان اعتمدهما المجلس ووجه بإصدارهما ونشرهما في الجريدة الرسميّة.

Moreover, the Board reviewed two notes on the Quarterly Financial Surveillance Report and Quarterly Macro-Prudential Policy Stance Report, with focus on the role of Domestic Systemically Important Banks. The Board took note of the reports presented by the Financial Stability Department and directed that the necessary measures be taken in this regard.

واطلع المجلس على مذكرتين بشأن تقرير مراقبة النظام المالي الربعي وتقرير وضعية السياسة الاحترازية الكليّة الربعي مع التركيز على دور البنوك المحليّة ذات الأهميّة النظاميّة (D-SIBs). وأخذ المجلس علماً بما ورد في التقارير المقدّمة من إدارة الاستقرار المالي، ووجه باتخاذ ما يلزم من إجراءات في هذا الشأن.

Also, the Board reviewed the External auditor's report on the Central Bank's financial statements as at 30 Sept. 2019.

كما اطلع المجلس على تقرير المدقق الخارجي بشأن البيانات الماليّة للمصرف المركزي كما في 30 سبتمبر 2019.

Furthermore, the Board reviewed a report submitted by the Consumer Protection Department regarding regulations and standards based on consumer protection. The Board instructed consultation with the concerned stakeholders.

واطلع المجلس على تقرير مقدم من دائرة حماية المستهلك في المصرف المركزي بشأن النظام والمعايير القائمة على حماية المستهلك ووجه المجلس بالتشاور مع أصحاب المصلحة المعنيين.



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي  
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

The Board completed the discussion of the remaining topics listed on its agenda, as well as other topics, and took appropriate decisions.

هذا، واستكمل المجلس مناقشة باقي الموضوعات المدرجة على جدول أعماله والموضوعات الأخرى المستجدة واتخذ القرارات المناسبة بشأنها.

Ends

انتهى